
REFERAT FRA STYREMØTE



Dato: **04. sept. 2025** Kl.: **19:30-21:15** Sted: **Digitalt, Teams**

Tilstede: Hege Meiler Kvernvolden, Silje Christiansen,
Elin Dalum Randen, Annie E. Bråten, Silje Frantzen
Referent: Elin
Ikke til stede: Anastasiia Shestova

Sak nr.	Tittel	Ansvarlig
	Godkjenning av forrige referat Godkjent.	Alle
	Info fra leder: Hjemmesiden må oppdateres. Vi undersøker om det kan være gunstig å sette store deler av klubbens midler på høyrentekonto/sparekonto/fond. Sikkerhetsmessig er det ikke lurt å ha større summer på konto man knytter bankkort opp mot. Dette ble vedtatt at skulle undersøkes jf. referat fra styremøte 6.mai 2024, men kan ikke finne dokumentasjon på at dette ble gjennomført den gangen. Bestille bankkort til klubben.	Silje C. Silje C./Elin
0/25	Økonomisk oversikt mm. Leie av eksternt lager frem til januar 2026 ble lagt inn i august. Husleie for september ble lagt inn i slutten av august. Utlegg for bevertning ifbm. ny i klubben-kveld er ok, bilag med kvittering er sendt regnskapsfører. Regnskapsfører har sendt kvittering, og får igjen for utlegg for toner til printere ifbm. utarbeidelse av regnskapsperm.	Elin/Silje C.
3/25	Aktivitetsplan Vi legger ut treninger i regi av TOH med TOHs hovedside på Facebook, og fortsetter med å legge ut navn på de/de som har ansvar for treningene i ukesoversikten. Kurs med Nina Tandberg publiseres i kveld. Vi har flere kurs og medlemskvelder under planlegging. Følg med på våre Facebooksider og hjemmeside.	Alle
20/25	Instruktør- og veiledersamling 22.september kl.18:00 Vi sender ut e-post/melding til instruktører og veiledere i klubben. Mål for kvelden er at vi møtes og har det hyggelig, snakkes på tvers av grener, vi forteller om ideer og ønsker. Slik kan vi øke samarbeid og kunnskap.	Hege
24/25	Klubbklær Utsettes på grunn av arbeidsmengde.	

Sak nr.	Tittel	Ansvarlig
25/25	Medlemsmøte 8.september Flere har sagt de kommer/trykket «skal» på arrangement på Facebook. Mette Finstad blir ordstyrer. Hege lager vafler til møtestart, og kjøper mer kaffe, syltetøy og et par flasker mineralvann. Styret ser frem til en hyggelig og konstruktiv kveld! -----	Alle
30/25	Innkjøp av tørr/våt-støvsuger Styret har bestemt seg for å kjøpe inn en, men har fått mulighet til å teste en type i løpet av oktober. Da får vi en pekepinn på om det vi har sett for oss er gunstig nok.	Hege/Annie
31/25	Videre leie av bod Etter å ha vært innom lageret og hentet litt diverse ting vi trenger, registrerer vi at de vi har leid boden (ref. sak 11/24, Lager) sammen med har flyttet ut sine ting. Vi sender e-post til styret, og hører om de fortsatt skal leie bod sammen med oss. Leie av bod er betalt frem til januar 2026, og vi vil ta en vurdering på om vi sier opp eller forsetter leie når vi ser hvordan det går med hallen og økonomien rundt den.	Styret
32/25	Innkjøp av utstyr Vi har fått mulighet til å kjøpe agilityhinder til rallylydighet (3 stk.) og et åpent hinder til LP, til en svært gunstig pris. Styret ønsker å kjøpe inn tunnel og sandsekker til bruk i rallylydighet, og følger med på bruktmarkedet.	Hege Elin
33/25	Innkommet post Styret mottok henvendelse den 3.september vedr. at vi har valgt å legge medlemsmøtet til valgdagen. Vi velger å gjennomføre møtet som planlagt den 8.september ettersom dato ble satt etter ekstraordinært årsmøte i sommer. At det var valgdag var det dessverre ingen som tenkte på da. Styret vurderer at det blir noe kort varsel på å flytte møtet. Vi svarer på e-posten før helgen, og håper at mange likevel kommer på medlemsmøtet. Eventuelt: Nyttårsbord i januar. Vi må sjekke terminlista til NKK om det evt. krasjer med noe før vi legger ut påmelding. Invitasjon sendes til alle medlemmer, og alle betaler for seg selv.	Styret Silje F.

Neste styremøte: torsdag 16.oktober. Tid og sted informeres om senere.